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WRZ.0012.6.1.2024 

Protokół nr 1/24 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu  

Rady Powiatu Wodzisławskiego w dniu 19 czerwca 2024 roku 

W dniu 19 czerwca 2024 roku o godz. 16.00 w sali narad Starostwa 

Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim, przy ul. Bogumińskiej 2 odbyło się 

posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Powiatu Wodzisławskiego. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wydanie opinii do projektów uchwał Rady Powiatu Wodzisławskiego 

w następujących sprawach: 

a) ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół 

specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu Wodzisławskiego, 

b) zmiany uchwały Nr XXI/272/2016 Rady Powiatu Wodzisławskiego 

z dnia 25 sierpnia 2016 roku w sprawie zmiany statutu Powiatowego 

Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli w Wodzisławiu Śląskim, 

c) zmiany uchwały Rady Powiatu Wodzisławskiego Nr LVI/560/2023 z dnia 

19 grudnia 2023 roku w sprawie budżetu Powiatu Wodzisławskiego na 

2024 rok wraz z załącznikami. 

4. Przedstawienie Raportu o stanie Powiatu Wodzisławskiego za 2023 rok oraz 

wydanie opinii do projektu uchwały Rady Powiatu Wodzisławskiego 

w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Wodzisławskiego. 

5. Opracowanie planu pacy Komisji na II, III i IV kwartał 2024 rok. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

Ad. 1 

Przewodnicząca Komisji Pani Stefania Rodak otworzyła obrady posiedzenia 

Komisji i na podstawie listy obecności stwierdziła wymagane quorum. 

W posiedzeniu udział wzięli następujący członkowie Komisji: 

1. Stefania Rodak – Przewodnicząca Komisji, 

2. Jolanta Górecka, 

3. Mateusz Jamioła, 

4. Wojciech Koźlik, 

5. Barbara Magiera. 

Nieobecni byli radni: 

1. Danuta Maćkowska, 

2. Janusz Ballarin, 
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3. Andrzej Kania. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Sekretarz Powiatu Pan Michał Lorek, 

2. Skarbnik Powiatu Pan Mariusz Rakowski, 

3. Naczelnik Wydziału Oświaty Pani Katarzyna Zöllner – Solowska.  

Ad. 2 

Przewodnicząca Komisji Pani Stefania Rodak poinformowała, że wpłynęło pismo 

Przewodniczącego Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość Powiatu 

Wodzisławskiego Pana Ryszarda Zalewskiego o następującej treści: „Szanowna 

Pani Przewodnicząca oraz członkowie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, 

niniejszym pismem pragnę poinformować, że Klub Radnych Prawo 

i Sprawiedliwość rekomenduje na funkcję Wiceprzewodniczącej Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu Radną Jolantę Górecką”. Następnie poinformowała, 

że nie przewidziała wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury 

i Sportu na dzisiejszym posiedzeniu Komisji z uwagi na fakt, iż jej zdaniem, 

taką decyzję powinno się podejmować w pełnym składzie, wobec tego 

zaproponowała, aby punkt dotyczący wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji 

rozpatrzeć na sierpniowym posiedzeniu Komisji.   

Następnie Przewodnicząca Komisji Pani Stefania Rodak zaproponowała zmianę 

porządku obrad Komisji poprzez przeniesienie punktu 4 dotyczącego 

przedstawienia Raportu o stanie Powiatu Wodzisławskiego za 2023 rok oraz 

wydania opinii do projektu uchwały Rady Powiatu Wodzisławskiego w sprawie 

udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Wodzisławskiego, w miejsce 

punktu 3. Pozostałe punkty otrzymają numerację kolejną.    

Wobec powyższego proponowany porządek obrad przedstawiał się 

następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przedstawienie Raportu o stanie Powiatu Wodzisławskiego za 2023 rok oraz 

wydanie opinii do projektu uchwały Rady Powiatu Wodzisławskiego 

w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Wodzisławskiego. 

4. Wydanie opinii do projektów uchwał Rady Powiatu Wodzisławskiego 

w następujących sprawach: 

a) ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół 

specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu Wodzisławskiego, 

b) zmiany uchwały Nr XXI/272/2016 Rady Powiatu Wodzisławskiego 

z dnia 25 sierpnia 2016 roku w sprawie zmiany statutu Powiatowego 

Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli w Wodzisławiu Śląskim, 
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c) zmiany uchwały Rady Powiatu Wodzisławskiego Nr LVI/560/2023 z dnia 

19 grudnia 2023 roku w sprawie budżetu Powiatu Wodzisławskiego na 

2024 rok wraz z załącznikami. 

5. Opracowanie planu pacy Komisji na II,III i IV kwartał 2024 rok. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

Komisja w głosowaniu jednogłośnie przyjęła proponowany porządek obrad 

posiedzenia, przy 5 głosach za, bez głosów wstrzymujących się, bez głosów 

przeciwnych i Przewodnicząca Komisji Pani Stefania Rodak przystąpiła do jego 

realizacji.  

Ad. 3 

Sekretarz Powiatu Pan Michał Lorek przedstawił Raport o stanie Powiatu 

Wodzisławskiego za 2023 rok, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wodzisławskiego w sprawie udzielenia 

Zarządowi Powiatu Wodzisławskiego wotum zaufania wraz z uzasadnieniem 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Przewodnicząca Komisji Pani Stefania Rodak powiedziała, że w szczególności 

zwróciła uwagę na część dotyczącą oświaty, m.in. misji i walorów szkół 

powiatowych, wyników egzaminów maturalnych oraz osiągniętych przez 

uczniów sukcesów.  

Komisja w głosowaniu wydała pozytywną opinię do powyższego projektu 

uchwały przy 4 głosach za, bez głosów przeciwnych, 1 głosie wstrzymującym 

się. 

Ad. 4 

Naczelnik Wydziału Oświaty Pani Katarzyna Zöllner – Solowska przedstawiła 

prezentację multimedialną na temat oświaty Powiatu Wodzisławskiego, która 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Radny Pan Wojciech Koźlik zapytał czy pracownicy Politechniki Śląskiej, 

o których wspomniała Naczelnik Wydziału Oświaty będą na co dzień 

wspomagali kadrę nauczycielską w Branżowym Centrum Umiejętności. 

Naczelnik Wydziału Oświaty Pani Katarzyna Zöllner – Solowska odpowiedziała, 

że Branżowe Centrum Umiejętności w ramach całego swojego projektu, 

8 000 000 zł przeznacza na doposażenie, natomiast pozostałe środki 

przeznaczone są na kształcenie. Dodała, że nauczyciele akademiccy będą uczyć 

„naszych pracowników”.  

Radny Pan Wojciech Koźlik zapytał gdzie przenoszą się uczniowie Branżowej 

Szkoły I stopnia w Radlinie, którzy obecnie ukończyli pierwszą klasę i będą 
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kontynuowali naukę w klasie drugiej. Zapytał, czy nie było naboru do tej 

Szkoły.   

Naczelnik Wydziału Oświaty Pani Katarzyna Zöllner – Solowska odpowiedziała, 

że nie było naboru na dzień 1 września 2024 roku. Wyjaśniła, że część uczniów 

klas drugich i trzecich przeniosła się do Zespołu Szkół Ponadpodstawowych 

w Pszowie a część do Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego 

i Ustawicznego w Wodzisławiu Śląskim. Wyjaśniła, że klasy górnicze poszły do 

PCKZiU, natomiast klasy wielozawodowe takie jak ślusarz i operator do Zespołu 

Szkół Ponadpodstawowych w Pszowie.  

Radny Pan Wojciech Koźlik zapytał, czy jacyś rodzice zdecydowali się na 

przeniesienie ucznia do szkoły poza Powiat.  

Naczelnik Wydziału Oświaty Pani Katarzyna Zöllner – Solowska odpowiedziała, 

że nie było takiej sytuacji.  

Przewodnicząca Komisji Pani Stefania Rodak zapytała, czy w Zespole Placówek 

Szkolno-Wychowawczo-Rewalidacyjnych w Wodzisławiu Śląskim jest 

zatrudniony psycholog.  

Naczelnik Wydziału Oświaty Pani Katarzyna Zöllner – Solowska odpowiedziała, 

że tak. Wyjaśniła, że jest to obowiązek ustawowy i w każdej placówce musi być 

zatrudniony psycholog. Dodała, że w zależności od liczby uczniów, przeliczany 

jest etat psychologa.  

Radny Pan Wojciech Koźlik zauważył, że jeżeli jest większa liczba uczniów, 

musi być również większa liczba psychologów zatrudnionych w placówce. 

Naczelnik Wydziału Oświaty Pani Katarzyna Zöllner – Solowska potwierdziła 

i poinformowała, że np. w PCKZiU zatrudnionych jest czterech psychologów.  

Przewodnicząca Komisji Pani Stefania Rodak zapytała czy jest taka sytuacja, że 

w jakiejś szkole nie ma psychologa.  

Naczelnik Wydziału Oświaty Pani Katarzyna Zöllner – Solowska odpowiedziała, 

że takie coś w ogóle nie przeszłoby przez Kuratorium Oświaty. 

Przewodnicząca Komisji Pani Stefania Rodak powiedziała, że rozumie, iż każde 

dziecko ma możliwość dostępu do psychologa i jest zabezpieczone pod 

względem psychologicznym.  

Naczelnik Wydziału Oświaty Pani Katarzyna Zöllner – Solowska powiedziała, że 

w Zespole Placówek Szkolno-Wychowawczo-Rewalidacyjnych w Wodzisławiu 

Śląskim podejmuje się wiele działań dodatkowych takich jak np. dogoterapia 

czy rehabilitacja, które nie są wymagane, ale są ważne dla rozwoju dzieci 

i przynoszą lepsze efekty. Jako przykład podała fizjoterapię. Powiedziała, że nie 
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ma obowiązku ustawowego aby zatrudniać fizjoterapeutę ale placówka zawsze 

stara się go mieć.  

Radna Pani Jolanta Górecka zauważyła, że udało się zakupić nowy BUS na 

potrzeby Zespołu Placówek Szkolno-Wychowawczo-Rewalidacyjnych w 

Wodzisławiu Śląskim. 

Naczelnik Wydziału Oświaty Pani Katarzyna Zöllner – Solowska potwierdziła, iż 

z PFRON-u udało się zakupić BUS, dzięki któremu dzieci uczęszczające do 

placówki mogą jechać na basen, czy wycieczkę. Poinformowała, że w sobotę 

uczniowie ZPSWR uczestniczyli w spotkaniu z Marcinem Gortatem w Łodzi.  

Następnie Naczelnik Wydziału Oświaty Pani Katarzyna Zöllner – Solowska 

przekazała informację na temat naboru. Poinformowała, że ponad 500 uczniów 

zalogowało się do systemu. Stwierdziła, że sytuacja nie wygląda źle. Dodała, że 

jest jeszcze tydzień, który będzie dosyć ważny, ponieważ uczniowie mogą 

jeszcze decydować się na wprowadzenie zmian. Poinformowała, że 11 lipca 

2024 roku przeprowadzona zostanie tzw. symulacja. W tym dniu zamykać się 

będzie konta naborowe i wtedy już nie będzie można wprowadzić żadnych 

zmian. Po tym dniu młodzież ma pięć dni na potwierdzenie woli uczęszczania 

do danej szkoły. Przekazała, że jest jeszcze tzw. nabór uzupełniający 

w sierpniu.   

Radny Pan Wojciech Koźlik zauważył, że Naczelnik Wydziału Oświaty 

wspomniała, że to pierwszy przypadek, gdzie jest mniej niż 600 uczniów 

w naborze, a były nabory po ponad 1000 uczniów. Zapytał co w takim 

wypadku z nauczycielami i jak Powiat ma zamiar rozwiązać tę sytuację, aby 

zatrzymać nauczycieli do przyszłego roku, w którym będzie większy nabór. 

Naczelnik Wydziału Oświaty Pani Katarzyna Zöllner – Solowska odpowiedziała, 

że byłaby nierozsądnym naczelnikiem, wiedząc osiem lat temu, że pojawi się 

sytuacja niżu demograficznego i nie uprzedzając o tym dyrektorów szkół. 

Poinformowała, że przeprowadza co roku analizy, sprawdza liczbę dzieci 

w systemie. W związku z tą sytuacją, uprzedziła dyrektorów, aby nie 

zatrudniali w ostatnim czasie nowych nauczycieli, tylko pozwalali im na pracę 

w nadgodzinach, żeby w momencie pojawienia się kryzysu nie trzeba było 

nikogo zwalniać, a jeśli będzie taka konieczność, jedynie obniżyć do etatu. 

Zauważyła, że pomogło również to, iż nabory do szkół w poprzednich latach 

były duże. Dzisiaj szkoły pracują do godziny 18-19. Są ponadstany jeśli chodzi 

o ilości uczniów. W latach poprzednich robiono wszystko żeby przyjąć jak 

największą liczbę uczniów, czasem wiedząc że będą późno wychodzić ze szkoły, 

ale to wszystko miało pomóc przebrnąć przez najtrudniejszy czas. Kolejną 

rzeczą, która pomogła, było wydłużenie nauki w liceach z trzech do czterech 

lat, a z czterech do pięciu lat w technikach. Powtórzyła, że w szkołach Powiatu 

Wodzisławskiego nie ma żadnych zwolnień, a jeśli chodzi o nauczycieli 

przedmiotów zawodowych jest ich nawet zbyt mało.  
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Radny Pan Wojciech Koźlik zapytał jak obecnie wygląda sytuacja 

z ograniczaniem etatów, czy jest ich dużo, czy są to sprawy jednostkowe. 

Naczelnik Wydziału Oświaty Pani Katarzyna Zöllner – Solowska odpowiedziała, 

że są to sprawy jednostkowe.   

Radny Pan Wojciech Koźlik zauważył, że Branżowa Szkoła I stopnia w Radlinie 

będzie funkcjonowała do 31 sierpnia 2024 roku, w związku z tym zapytał, czy 

później trzeba będzie podejmować nową uchwałę w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych mających 

siedzibę na obszarze Powiatu Wodzisławskiego. 

Naczelnik Wydziału Oświaty Pani Katarzyna Zöllner – Solowska odpowiedziała, 

że likwidacja szkoły samoistnie nastąpi z dniem 1 września 2024 roku. Po 

podjęciu uchwały, o której mowa, sieć szkół będzie zaktualizowana na dzień 

1 września 2024 roku. Następnie poinformowała, że uchwała dotycząca 

likwidacji Branżowej Szkoły I stopnia w Radlinie została już podjęta.  

Radna Pani Jolanta Górecka powiedziała, że miała to szczęście pracować 

z Naczelnikiem Wydziału Oświaty Panią Katarzyną Zöllner – Solowska przez 

pięć lat w Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, w poprzedniej kadencji 

i zauważyła, że resort jest prowadzony wzorcowo. Dodała, że nieraz borykano 

się z wieloma problemami. Nie były to łatwe decyzje, chociażby dotyczące 

Branżowej Szkoły I stopnia w Radlinie. Pracowano nad tym tematem już od 

dłuższego czasu. Następnie powiedziała, że Naczelnik Wydziału Oświaty 

sygnalizowała już kilka lat wcześniej, że pojawi się problem związany z niżem 

demograficznym. Problemy i ich rozwiązania były przedstawiane na bieżąco. 

Stwierdziła, że sieć szkół jest przygotowana perfekcyjnie, a każde sugestie, czy 

wskazówki, przekazywane Naczelnikowi Wydziału Oświaty były bardzo 

szczegółowo przez Naczelnika przemyślane. Dodała, że każda sprawa była 

perfekcyjnie załatwiona i myśli, że nie ma się czego obawiać.   

a) Naczelnik Wydziału Oświaty Pani Katarzyna Zöllner – Solowska 

przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu Wodzisławskiego w sprawie 

ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół 

specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu Wodzisławskiego. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja w głosowaniu jednogłośnie wydała pozytywną opinię do powyższego 

projektu uchwały przy 5 głosach za, bez głosów wstrzymujących się, bez 

głosów przeciwnych. 
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b) Naczelnik Wydziału Oświaty Pani Katarzyna Zöllner – Solowska 

przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu Wodzisławskiego w sprawie 

zmiany uchwały Nr XXI/272/2016 Rady Powiatu Wodzisławskiego z dnia 

25 sierpnia 2016 roku w sprawie zmiany statutu Powiatowego Ośrodka 

Doskonalenia Nauczycieli w Wodzisławiu Śląskim. Projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Radny Pan Wojciech Koźlik zapytał, czy projekt ten dotyczy również zmiany 

przepisów odnośnie tego, że kiedyś to miasta wskazywały swoich metodyków 

i musiały pokrywać koszty.  

Naczelnik Wydziału Oświaty Pani Katarzyna Zöllner – Solowska wyjaśniła, że 

nie było zgody poprzedniej Pani Kurator na zatrudnienie doradców 

metodycznych w Ośrodku. Zdaniem Pani Kurator Ośrodek jako jednostka 

samorządowa sam powinien płacić swoim konsultantom z własnego budżetu. 

Naczelnik wyjaśniła, że przepisy nie zabraniały mieć  doradców w Ośrodku, ale 

nie mając środków i nie chcąc generować kolejnych kosztów zrezygnowano 

z nich. W obecnej sytuacji jeszcze raz podjęto próbę pozyskania doradców 

metodycznych finansowanych ze środków wojewody. Uznano, że jeżeli 

wprowadzi się pewne zmiany w statucie PODN i swoim zasięgiem Ośrodek 

będzie obejmować nie tylko Powiat Wodzisławski ale także inne miasta 

w okręgu takie jak np. Jastrzębie czy Żory, wówczas Śląski Kurator Oświaty 

wyda taką zgodę. Następnie odniosła się do słów Radnego Pana Wojciecha 

Koźlika i powiedziała, że kiedyś była taka sytuacja, że na Ośrodek składały się 

gminy. Obecnie takiej sytuacji nie ma. Powiat Wodzisławski utrzymuje go bez 

wsparcia gmin, jednakże działa na rzecz wszystkich nauczycieli, nie tylko 

z terenu powiatu.             

Komisja w głosowaniu jednogłośnie wydała pozytywną opinię do powyższego 

projektu uchwały przy 5 głosach za, bez głosów wstrzymujących się, bez 

głosów przeciwnych. 

c) Skarbnik Powiatu Pan Mariusz Rakowski przedstawił projekt uchwały Rady 

Powiatu Wodzisławskiego w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 

Wodzisławskiego Nr LVI/560/2023 z dnia 19 grudnia 2023 roku w sprawie 

budżetu Powiatu Wodzisławskiego na 2024 rok wraz z załącznikami. Projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Radny Pan Wojciech Koźlik zapytał, czy w związku z tym , że jest już ogłoszona 

kwota najniższego wynagrodzenia, która wejdzie w życie po 1 lipca 2024 roku, 

będzie konieczne dokonanie zmiany w budżecie Powiatu.  

Skarbnik Powiatu Pan Mariusz Rakowski odpowiedział, że jednostki planując 

budżet na 2024 rok, w dużym stopniu uwzględniały kwotę wzrostu najniższego 

wynagrodzenia. Kwotę najniższego wynagrodzenia starano się ująć na stan 
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wiedzy na listopad 2023 rok. Dodał, że na tę chwilę trudno jest powiedzieć 

jakie będą rozdźwięki między tymi dwoma zdarzeniami.     

Radny Pan Wojciech Koźlik zauważył, że wpłynęło pismo Organizacji 

Międzyzakładowej NSZZ „Solidarność” POiW w Wodzisławiu Śląskim i Powiecie 

Wodzisławskim w sprawie zmiany stanowiska w sprawie sposobu waloryzacji 

wynagrodzenia pracowników administracji placówek oświatowych. Dodał, że 

odpowiedź na to pismo jest negatywna. Następnie zapytał, czy jest jakaś 

szansa, aby odpowiedź na wspomniane pismo była pozytywna. Stwierdził, że 

znowu dojdzie do sytuacji spłaszczenia płac. Zapytał czy jest jakieś światełko 

w tunelu. 

Skarbnik Powiatu Pan Mariusz Rakowski odpowiedział, że takiego nie widzi.  

Radny Pan Wojciech Koźlik zauważył, że gminy, miasta i powiaty zostały same 

z tym problemem. Ponownie zapytał, czy jest szansa na otrzymanie jakichś 

środków.  

Skarbnik Powiatu Pan Mariusz Rakowski odpowiedział, że nie ma żadnej 

informacji w tym zakresie. Poinformował, że otrzymano zwiększenie części 

oświatowej subwencji ogólnej na podwyżki dla nauczycieli, która i tak nie 

pokrywa wszystkich kosztów. Wyjaśnił, że rząd zwykle zabezpiecza środki na 

płacę zasadniczą, zapominając o pochodnych, a to jest później koszt po stronie 

pracodawcy naszych jednostek. Dodał, że nikt nie wspomina o tym, że trzeba 

przekazać jednostkom samorządu terytorialnego środki na wypłatę najniższych 

wynagrodzeń. To też trzeba zrobić w ramach tego budżetu. 

Radny Pan Wojciech Koźlik stwierdził, że sytuacja spłaszczenia płac na pewno 

będzie miała miejsce od 1 stycznia.  

Skarbnik Powiatu Pan Mariusz Rakowski powiedział, że to jest proces 

obserwowany nie tylko u „nas”. W większości jednostek są dochody bieżące, 

które zostały na skutek reformy Polski Ład dość mocno ograniczone. Tych 

dochodów bieżących jest w tej chwili zdecydowanie mniej niż powinno być i są 

rosnące koszty, nieadekwatne do otrzymywanych dochodów. Otrzymano trochę 

środków na inwestycje ale problemem jednostek samorządu terytorialnego 

oczywiście są wkłady na inwestycje ale przede wszystkim kurczący się zasób 

dochodów bieżących.       

Komisja w głosowaniu jednogłośnie wydała pozytywną opinię do powyższego 

projektu uchwały przy 5 głosach za, bez głosów wstrzymujących się, bez 

głosów przeciwnych. 
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Ad. 5 

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu Rady Powiatu Wodzisławskiego w toku 

dyskusji opracowała plan pracy Komisji na II, III i IV kwartał 2024 roku. Plan 

pracy stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Komisja w głosowaniu jednogłośnie przyjęła powyższy plan pracy, przy 

5 głosach za, bez głosów przeciwnych, bez głosów wstrzymujących się.   

Ad. 6 

Komisja zapoznała się z pismem Organizacji Międzyzakładowej NSZZ 

„Solidarność” POiW w Wodzisławiu Śląskim i Powiecie Wodzisławskim 

w sprawie zmiany stanowiska w sprawie sposobu waloryzacji wynagrodzenia 

pracowników administracji placówek oświatowych, które stanowi załącznik 

nr 9 do protokołu, a także z odpowiedzią na ww. pismo, które stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu.  

Radny Pan Wojciech Koźlik zauważył, że udzielona odpowiedź na powyższe 

pismo jest negatywna ze względu na trudną sytuację finansową. Poprosił 

członków Komisji aby nie zapomnieli o tym temacie i jeśli pojawią się jakieś 

środki, wrócili do tematu. 

Ad.7 

Ustalono termin kolejnego posiedzenia Komisji na dzień 21 sierpnia 2024 roku, 

na godzinę 15.30. 

Ad. 8 

Przewodnicząca Komisji Pani Stefania Rodak zakończyła posiedzenie Komisji. 

Protokołowała: 

Dorota Haleš 

Przewodnicząca Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu 

Stefania Rodak 
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